
Vragen ex artikel 41 

Betreft: Antwoord op vragen buslijn 2 

Aan: College van B&W Goirle 

Door: SP Goirle 

Datum: 22-4-2019 

Geacht college, 

De SP is verheugd dat onze petitie over buslijn 2 is meegedeeld tijdens het TOT overleg van 26 maart 

( overleg met Ariva, provincie en Hart van Brabant over de dienstregeling) en de klachten onderwerp 

van gesprek waren. Al levert dit gesprek en uw antwoord ons nog veel vragen op. Graag een 

schriftelijk antwoord. Hierbij onze vragen: 

 Gaat u het antwoord van 8 april nog communiceren met Goirlese inwoners? 

 Wij ontvangen graag een verslag van het TOT overleg? 

 Wie gaat de monitor uitvoeren? 

 Hoe wordt het uitgevoerd? 

 Wanneer komt de uitkomst van deze monitor en wilt u dat met de raad delen? 

 Als blijkt dat nog steeds problemen worden ondervonden dan kan het TOT opnieuw buslijn 2 

agenderen. Kan de uitkomst uit dat gesprek zijn dat de route gewijzigd wordt? 

 De SP vindt het raar dat tijdens het TOT overleg geen vertegenwoordiging uit Goirle aanwezig 

was, terwijl dit wel werd aangegeven. Waarom worden wij vertegenwoordigd door een 

vertegenwoordiger van Hart van Brabant en niet uit Goirle die de situatie beter kent? 

 Verder hebben wij gevraagd om de cijfers van het aantal reizigers. Deze zouden wij graag zo 

snel mogelijk willen ontvangen? 

Bij voor baat dank voor de antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

Stijn van den Brekel 

Namens 

SP Goirle 


